



Attention HS Students!

Make sure you have the updated Zoom application on your laptop and are able to access your school Gmail account before August 31st, 2021.

An important aspect of Zoom sessions requires all students to have access to their school Gmail accounts(@student.bbs.edu.kw). The school has created Gmail accounts for all students. All school platforms will require students to log in using this account (Schoology, Skoolee, and Zoom).

Steps to Access Student Email

1. Please login to Google Gmail <http://www.gmail.com/> and sign in with your school email address.

- a. The emails are created based on the three names of each individual student. Example user name: Jane Maria Doe
- b. The school Google email will be: janem.doe@student.bbs.edu.kw
- c. Password: Same password set by you last year (if forgotten, see point 2 below)

2. If you don't have the password or need a reset, or are having difficulty, please contact etm@bbs.edu.kw



طلاب المرحلة الثانوية نرجو منكم الانتباه!

تأكدوا من تحديث تطبيق زووم الذي لديكم وأنكم قادرين على الدخول إلى حساب المدرسة الخاص بكم Gmail قبل 31 أغسطس 2021.
تتطلب جلسات زوم أن يتمكن الطلاب من الدخول إلى حساب المدرسة Gmail الخاص بهم (student.bbs.edu.kw). أنشأت المدرسة حسابات "Gmail" لجميع الطلاب. ستتطلب جميع منصات المدرسة من الطلاب تسجيل الدخول باستخدام هذا الحساب على المنصات التالية: (Schoology , ZOOM, Skoolee).
خطوات الدخول إلى البريد الإلكتروني الخاص بالطالب 1- الرجاء تسجيل الدخول على موقع Google Gmail http://www.gmail.com والدخول باستخدام حساب المدرسة الإلكتروني الخاص بك. أ- لقد تم إنشاء البريد الإلكتروني بناءً على الاسم الثلاثي لكل طالب. مثال لاسم المستخدم: Jane Maria Doe ب- سيكون حساب المدرسة الإلكتروني على موقع غوغل: janem.doe@student.bbs.edu.kw ج- كلمة المرور: نفس كلمة المرور التي حددتها في العام الماضي (إذا نسيتهما، انظر إلى النقطة التالية). 2. إذا لم يكن لديك كلمة المرور وتريد إعادة ضبطها، أو لديك مشكلة يرجى إرسال رسالة إلكترونية إلى عنوان البريد الإلكتروني التالي etm@bbs.edu.kw